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Aika  16.1.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta) 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Nicola Bergman (NB, nuorisovaliokunta) liittyi kokoukseen klo 21.10 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) liittyi kokoukseen klo 20.13 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Patricia Vikström (PV, jäsen)  
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Martta Uusitalo (MU, varajäsen) 
Pia Ralli (PiR, maajoukkuekoordinaattori, ei äänestysoikeutta) liittyi kokoukseen klo 20.20 
 

Poissa Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
 

 
 

ASIAT 

1. Kokouksen avaus  
• SU avasi kokouksen klo 20.00 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on päätösvaltainen 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin, mutta kohdassa 15 kilometrikorvaukset muotoillaan uudelleen verrattuna 

esityslistaan. 
4. Edellisen kokouksen 14/2023 pöytäkirjan hyväksyminen 

• Hyväksyttiin korjattu versio, joka on jaettu FB-ryhmässä. 
5. Talousasiat 

• Tilin saldo 35 451,10 e 
6. Vuoden 2023 toimintakertomus 

• Toimintakertomus käytiin läpi. 
• Toimintakertomukseen tehdään keskustelun pohjalta vielä muutoksia, minkä jälkeen hyväksyminen tehdään 

johtokunnan FB-ryhmässä. 
• SU toimittaa toimintakertomuksesta tiivistelmän SRL:lle  31.1.2024 mennessä. 

7. Syyskokous 27.12.2023 
• Johtokunta hyväksyi syyskokouksen pöytäkirjan 2. version. Pöytäkirja toimitetaan pöytäkirjan tarkastajille. 

8. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Jalostusnäyttelylle etsitään uutta ajankohtaa, koska aiemmin suunniteltu ajankohta 8.-9.6. ilmoitettiin 

FEIF:lle liian myöhään, eikä FEIF:llä ole lähettää tuolloin tuomareita. 
• Jalostusvaliokunta laittaa FEIF-asiat johtokunnalle tiedoksi oman kokouksensa jälkeen johtokunnan FB-

ryhmään. 
9. Koulutusvaliokunta (JTR) 

• Koulutusvaliokunta kaipaa lisää jäseniä. 
• Ei sääntömuutosehdotuksia FEIF-konferenssiin. 
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10. PR-valiokunta (KA) 

• Hevoset messut -suunnittelu aloitettu 
o Tavoitteena saada messujen aikana uusia jäseniä. 
o Ei näytöstä tänä vuonna, toiminta keskitetään ständille. 

• Alkuvuoden tavoitteena on parantaa viestintää jäsenistölle, mm. uutiskirjeen avulla. 
• Tapahtumakalenteri websivuille 

o Valiokunnat laittavat omat tapahtumansa kalenteriin itse. 
o VA laittaa paikalliskerhojen tapahtumat kalenteriin . Tästä tieto paikalliskerhojen FB-ryhmään, 

kunhan kalenteri on näkyvissä websivuilla. 
11. Nuorisovaliokunta 

• Ei päätettäviä asioita. 
12. Urheiluvaliokunta 

• Hyväksyttäväksi: 
o FEIF konferenssin delegaatti-kokouksen UV:n kanta (materiaali Drivessä).  
o kaikkien valiokuntien yhteystiedot SIHY:n nettisivujen yhteystiedot-kohtaan? 

• Kaikilla valiokunnilla ei ole montaa sähköpostiosoitetta. 
• Päätettiin, että UV päivittää vain omat yhteystietonsa. 

o UV on saanut stipendikyselyjä. 
• Stipendien hakuprosessia ei ole. Prosessi ja kriteerit pitää ensin määritellä. 
• -> Asia jätetään pöydälle, kunnes kriteerit on määritelty. 

• ESRA hyväksynyt aluemestaruudet ja kisajärjestäjähaku tulossa mahdollisimman pian, jotta asia ennättää 
ESRA:n kokoukseen käsiteltäväksi 8.2.2024. 

o Infotilaisuus ma 22.1., minkä jälkeen järjestäjähaku käynnistyy. 
• SM:n lajimestaruuksissa palkitaan 1 ryhmäluokka kombinaatio/ikäryhmä, lasketaan pisteet T5/T6 + F3/V3 

(tämä ei vaadi ice test -muutoksia) -> tämä hyväksyttiin. 
• Kanta konferenssin SPORT-asioihin (sama linkki kuin yllä) 
• Anita Kaakkola UV:n uusi talousvastaava, Taru Toikkanen UV:n uusi tiedottaja ja Liisa Pöyry on UV:n uusi 

sihteeri. 
13. Sosiaalinen toimilupa -työryhmä (SU) 

• aka Hevosen hyvinvointi -työryhmä 
• SU on perustanut ryhmälle oman FB-ryhmän 

14. Yhteistyöjärjestöt 
• SRL  

o Vuoden 2023 palkittavat (https://www.ratsastus.fi/uutiset/vuoden-palkittavat-2023/)  
o PV tehnyt ehdotuksen vuoden hevoseksi Fengur frá Súluholti. 

• FEIF 
o FEIF-konferenssi 2.-4.2.2024. 
o Norjalainen Even Hedland ei asetu uudelleen ehdolle FEIF:n johtokuntaan. 

• ESRA 
o ks. UV 

• NIHC 
o ei uutta 

15. Muualla päätetyt asiat 
• Johtokunnan Karonkassa 6.-7.1.2024 päätettiin, että Patricia Vikström on vuoden 2024 askellajiratsastuksen 

SM-kisojen kisajohtaja. 
• Johtokunnan Karonkassa 6.-7. päätettiin, että SIHY ei maksa kilometrikorvauksia.  

https://www.ratsastus.fi/uutiset/vuoden-palkittavat-2023/
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o Poistettiin esityslistassa ollut toinen lause: ”Tapauskohtaisesti voidaan maksaa kulukorvauksia 
kuitteja vastaan.” 

16. Muut asiat 
• Jäsenistön viestit – ei viestejä 
• Varaston siirto (KA) 

o KA selvittää asiaa vielä lisää, mm. tilan koko ja lukittavuus. 
• Syksyn 2023 jäsenkyselyn tulosten eteneminen (TN) 

o kyselyn tulokset esiteltiin jäsenistölle syyskokouksessa 27.12.2023 joulukuussa 
17. TN tehnyt kansiot Johtokunnan Driveen jokaiselle valiokunnalle.  
18. Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta 2/2024 ti 20.2.2024 klo 20 Meet 
19. Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 22.27 

 

 

 

 

 


